



www.art-of-sun.de

TAN X-PRESS Stifte mit TAN BOOSTER Effekt (10ml)

- energy • vital • ocean -

Intensive Bräune - intensive Pflege - intensiver Schutz

Für Gesicht, Hals und Dekolleté sind sie in ihrer Wirksamkeit einzigartig und pflegen intensiv Ihre Haut, vor und nach der Besonnung.

- Der **TAN BOOSTER** regt wirksam die Synthese des Pigments Melanin an und sorgt für eine intensive, dauerhafte Sonnenbräune.
- Durch die tägliche Anwendung der **TAN X-PRESS Stifte** erhält ihre Haut schon in Jahreszeiten mit schwacher Sonneneinstrahlung eine angenehme Bräune.
- Das konzentrierte **Hyaluron Serum** der 2 in 1 Stifte dient zur Faltenminderung und als effektiver Feuchtigkeitsspender. Sodium Hyaluronat ist die ideale Feuchtigkeitsversorgung der Haut und somit eine gute Grundlage für die Besonnung.
- Tragen Sie das Produkt auch direkt nach der Besonnung auf. Es polstert die Hautfältchen auf und regt die Neubildung von Kollagen und Elastin an.

Die unterschiedlichen Duft/Farbkombinationen sorgen für ein außergewöhnliches Frischegefühl.



www.art-of-sun.de

TAN X-PRESS Pens with the TAN BOOSTER Effect (10ml)

- energy • vital • ocean -

Intensive tan - intensive skin care - intensive protection

The **TAN EXPRESS** Pens are in their efficiency very unique especially in the area of face, neck and décolleté. They provide an intensive care before and after tanning.

- The **TAN BOOSTER** activates the synthesis of the pigment melanin, therefore assuring an intensive and long lasting tan.
- By using the **TAN X-PRESS** pens daily, the skin receives a beautiful tan even during the cooler seasons of the year.
- The concentrated Hyaluronic serum featured in the 2 in 1 pens serves as a wrinkle reducer and as an effective moisturizer. Sodium Hyaluronat ideally provides the skin with moisture and therefore sets a good base for tanning.
- We recommend the application of the product even after tanning as it fills wrinkles and activates the collagen and elastin production.

The variety in scent and colour combinations provides an extraordinary feeling of freshness.